
 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson kring det 
kommunala tiggeriförbudet. 

Sommaren 2021 så infördes tiggeriförbud, på ett antal platser, i Ekerö kommun. Förbudet är idag en 
del av kommunens ordningsföreskrifter och den förväntas följas. Förbudet gäller primärt matbutiker, 
men även två torg och ett flertal återvinningsstationer.  

Dessvärre ser vi idag på ett flertal platser att tiggeriförbudet inte efterlevs. Polisen har sagt vid 
flertalet tillfällen att de inte kan prioritera avvisning av tiggare och efterfrågar därför samtidigt att 
kommunen gjorde mer för att själva se till att tiggeriförbudet efterlevs. Sverigedemokraterna Ekerö 
har tidigare förespråkat anställandet av kommunala ordningsvakter, likt exempelvis Staffanstorp 
kommun i Skåne. 

Det känns osannolikt att endast Sverigedemokraterna Ekerö är det enda partiet i kommunen som är 
måna om att våra kommunala ordningsföreskrifter efterlevs, där tiggeriförbudet är en av dem. 
Signalen som skickas till våra kommuninvånare, när vi har ett förbud som inte efterlevs, är att vi är 
maktlösa och oförmögna till riktig handling. Om det går att ignorera tiggeriförbudet, vilka andra 
ordningsföreskrifter kan man också strunta i?  

De beslut vi tar i kommunfullmäktige måste betyda konkret skillnad för våra kommuninvånare, varför 
ska man annars som kommuninvånare ha tilltro till sina kommunala politiker? 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

- Vad gör mittenstyret för att säkerställa att tiggeriförbudet efterlevs? 
- Är mittenstyret beredda att avlasta polisen med hjälp av kommunala ordningsvakter? 
 

För Sverigedemokraterna Ekerö 

Linus Nilsson 

 


